
 

 

9/12/2020 

   #7מס' תרבות  תלישיבת ועד סיכום

 
 ., ובנוסף בזום8בית של יו"ר הועדה ברחוב גולני ב29/11/2020בתאריך    התקיימההישיבה 

 21:30זמן סיום:    20:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 דרך הזום.   איילה בדשו יותם קיפניס  טל אדיב,, נועה חסידוב :ועדת תרבותחברי 

 :פיםימשק

 רמ"ד תרבות: עילם כהן. 

  עמי פומרנץ.  נציג ועדת ביקורת: 

 - נציג מזכירות המועצה:  

 חסרים 

 . עד כהן-, אלאלה אסרף,  יובל דרחברי ועדת תרבות: 

 

עדכנתי בנוגע לבחירות הקרבות למועצה, דיברנו על תוכנית הסיוע הכלכלית  את הישיבה פתחנו בעדכוני יו"ר ורמ"ד,  

דמי אבטחה ע"י האוניברסיטה או המדינה, עוד   50%מיליון ₪ שאושרו לסיוע ובנוסף החזר של    800של המדינה ) 

כרנו  לא ידוע(. התייחסנו לחזרה החלקית לקמפוס לצורך שימוש בתשתיות, מעבדות וקרסים מעשיים. כמו כן, הז

 כי נחתם הסכם בין האונ' לועד של הסגל הזוטר.  

ברעיונות  שיתף  בנוסף,  ועוד.  קוקטיילים  בישול,  סדנאות  האחרונים,  השיא  באירועי  עדכן  תרבות,  רמ"ד  עילם, 

 לחודש חנוכה וקיבל פידבקים מאוד חיוביים.  

 

 עברנו על מצגת סיכום: 

 מטרות הועדה  -

 נושאים עיקריים שדנו בהם  -

 תוכנית העבודה של המדור והדברים שיצאו לפועל עיקרי   -

 פירוט על אירועים עיקריים  -

 

יותר אישיים. ביקשתי מחברי   – ות הועדה להציג שימור  \לאחר סיום ההצגה המשותפת, עברנו לסיכומים קצת 

אינטימי   כפורום  במועצה  השנה  סיכום  ובכללי  ולעילם  המדור  לבין  בינינו  הקשר  הועדה,  התנהלות  של  שיפור 

 ומאפשר יותר.  

 יונים ד

 שיפור שימור מהשנה החולפת הנושא: 
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  



 

 

הרמ"ד   • ועם  המדור  עם  הקשר  החולפת,  בשנה  הועדה  התנהלות  ושיפור  לשימור  נקודות  העלאת 

 ות מועצה בשנת קורונה \והתחושות כחברי

 טל : 

 הרגיש יותר שותף ופחות יוזם בשל תחושת הפספוס בכך שלא הצליח לקדם מתקני ספורט.   -

רק אחת בשביל למנוע אכזבה נקודתית    ות מועצה לשים לעצמןם מספר מטרות ולא \יש להכווין חברי  –שיפור   -

 ולהכווין ליותר יוזמות.  

 

 יותם: 

 הרגיש בכללי מרוצה מהדברים שעברו השנה במועצה  -

 שמח על כך שהכנסנו את ערך הקיימות למטרות הוועדה  -

לבדוק שריון מהותי לנושא הקיימות, כלומר נציג שיהיה ממונה לבדוק הצעות החלטה ותוכניות    –הצעה   -

 ט הסביבתי שלהןעבודה בהיב

 נהנה מהאווירה ומהשיח בוועדה   -

ועד מנהל    – הצעה   - )יו"ר  הדיון למישהו אחר  ניהול  בו המזכ"ל מציע הצעת החלטה, להעביר את  במקרה 

 לדוגמה(.  

 מועצה בעיקר בוועדות ושמח על כך-הרגיש את הקשר אגודה -

 

 נועה:  

ות ועדה, יש לדרבן מההתחלה עוד יותר ולהכווין כבר  \היו מעט הצעות החלטה ויוזמות שעלו מחברי  –שיפור   -

 בחלוקה לועדות למחשבה על קידום נושאים ספציפיים.  

 היה קשר מאוד חיובי עם עילם, שיתף פעולה, הקשיב, היה פתוח להצעות ולשיח.   -

ות הדבר ניכר גם בנוכחות. יש לחשוב על  \ריםנוכחות בועדה, כחלק מחוסר האקטיביות של החב  –שיפור   -

אולי לפתוח יותר להתייעצויות של המדור, לנסות לצקת    –דרכים להכניס יותר משמעות לפעילות הועדה  

 תוכן ערכי לאירועים ולתכנים שעוברים וכדומה.  

כזו או    הייתה מאוד חשובה, אך היה קשה ליישם אותה. במקרה בו רוצים להציב מטרה  –מטרת הקיימות   -

לועדה, יש לנהל חשיבה משותפת ביחד עם חברי ות הועדה על דרכי יישום כיוון שעלה  \דומה לה כמטרה 

 מעילם שאינו יודע כיצד להפוך את המדור ליותר מקיים מכפי שהוא.  

 אווירה מאוד חיובית, התעניינות ופרגון רב  -

 

 עילם: 

מה - מאוד  נהנה  וקבלה.  פתיחות  בועדה,  נעימה  מאוד  נוספים  אווירה  רעיונות  לו  נתן  הדבר  ומהדיון,  שיח 

 שסייעו בעבודת המדור 

 נוכחות והשתתפות   –שיפור  -

 

 עמי:  

 דלילה יחסית, דיונים לא "מושכים" )לא מעוררים סייגים וויכוחים לרוב( נוכחות  -

כי  ת. הייתה התייחסות רציני מצד היו"רית והרמ"ד לנאמר בועדה, ניכר \ה רציני\ה הית\מי שהגיע – שימור  -

 מיושם.  



 

 

 תרבות דיון מאוד מוצלחת ונעימה  -

 שאלות קשות על תקציב  -

 

 העלנו לפי בקשת עמי גם שימור ושיפור לועדת ביקורת אצלנו בועדה. 

בועדה פעילה  עבודה מקצועית, השתתפות  חיוביות,  היו מאוד  עילם העלה שהיו  הביקורות  נחוצה.  פדנטיות   ,

 קשיים בהתחלה עם ביקורת אך הדברים עלו על סדרם.  

 

לחשוב על הגבלת אמנים בהתאם לקו מוסרי שיקבע. לדוגמה, החלטה    –** הצעה להצעת החלטה לשנה הבאה  

 כי האגודה לא תזמין את אייל גולן.  

  

 
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : חסוינושא 

 

 
 

 

 

 בברכה,

 נועה חסידוב 

   2020ועדת תרבות יו"ר  

 

 


